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Nacka kommun 

Näringslivsrådet maj 2023 
Hotel J, kl. 11 - 13 

Medverkande från Nacka kommun: 

 

Mathias Forsberg, Näringslivsstaben  

Elin Fransson, Näringslivsstaben 

Gunilla Grudevall Steen, Kommunalråd (L) 

Johanna Kvist, Oppositionsråd (S) 

Mats Gerdau, kommunstyrelsens ordförande (M) 

Medverkande från näringslivet: 

Pontus af Klinteberg, Inntech 

Patrick Lepierre, Dipart 

Elin Buchmayer, Björknäs Trädgård 

Carin Urell Hultgren, Björknäs Trädgård 

Roland Ström, Karlbergs Kafferosteri 

 

Minnesnoteringar: 

Dipart  

Har ett ramavtal med Nacka sedan flera år. Ett samarbete som fungerar mycket 

bra. Infrastrukturen är nu och framöver en knepig fråga. Finns farhågor att det 

blir en ”hjärtinfarkt av trafiksystemet”, framförallt när överdäckningen av 222 

startar. 

Dipart har 150 anställda men sysselsätter allt fler genom många 

underleverantörer. Drivit ett stort utvecklingsarbete (dubblat omsättning de 

senaste tre åren). Tackar mer nej än ja. Materialkostnader har blivit höga (gips, 

trä, betong, plywood, armering) 

Karlbergs kaffe 

Grundades 1890. Funnits i Nacka sedan 1960-talet. Sverige äldsta privata 

kafferosteri. Satsar på kvalitetskaffe och levererar till caféer, restauranger, kontor, 

kaffebutiker etc. Just nu extremt höga priser på kaffe. Covid påverkade 

framförallt kostnaden på transporter. Producerar 200 ton kaffe/år. Omsätter 9 

miljoner. 5 anställda + konsulter. Har anställt två personer som arbetstränat 

tidigare (i samarbete med kommunen) Mycket kunder från Saltsjöbaden, Värmdö 

och Hammarby Sjöstad.  
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Björknäs Trädgård 

6 år sedan sadlade Elin och Carin om och tog över dåvarande Björknäs 

Blommor. De har båda ett stort odlingsintresse och den känslan som de med 

Björknäs Trädgård vill förmedla är ”att odla ska vara inspirerande/lustfyllt, 

odramatiskt och inte komplicerat”. Fick ett stort uppsving under covid. Odling 

blev ”inne” och mycket hänger kvar sedan dess. Har mycket stamkunder. 

Elin och Carin Bakgrund inom PR/marknadsföring, affärsutveckling med ett 

intresse om att odla. Arbetar med lokala anläggare och trädgårdsmästare som de 

rekommenderar. Köper och säljer växter, blommor, fruktträd etc. Skrev ett nytt 

arrende och fick en höjning med 100 %. Finns en väldigt bra second Hand-butik 

för barnkläder samt Centralkonditoriet vilket ger ett bra kluster i Björknäs. 

2,5 anställda. Lever ett säsongsliv (mitten av mars – juli) Stängt juli. Öppet sedan 

Augusti – jul. Har flera personer som arbetstränar (språktränar). De har båda ett 

stort samhällsengagemang.  

Inntech Signmaker 

Omsätter 35 miljoner. 22 anställda. Kunder är framförallt 

reklambranschen/mediaföretag/produktionsbolag, köpcentrum. Även stat och 

kommun däribland Nacka kommun. Sep, okt, nov är högsäsong för skyltar. Svårt 

att förutspå hur marknaden kommer vara/bli. 

Kommunens fyra fokusområden 

Mats Gerdau, kommunstyrelsens ordförande berättade kortfattat om kommunens 

fyra fokusområden denna mandatperiod.  


